



Circular No 223

Open House for J1 to S5

08.02.2021

Dear Parents,

Greetings from Our Own English High School!

Open House for J1 to S5 is scheduled for Thursday, 11<sup>th</sup> February 2021, from 8:30 to 3:30 p.m. via MS teams.

Report will be released in the Orison Learning Portal on Wednesday, 10<sup>th</sup> February, 2021 by 10:00 a.m.

Class teachers will send in the MS Teams invitation and time slots.

Do use this opportunity to meet the teachers and discuss the performance of your ward.

Defaulters of fees are reminded to pay the fees to view the result and join the Open house.

Kindly join us! Together we can make the difference!

أولياء الامور الأعزاء،

تهديكم مدرستنا الثانوية الإنجليزية احر التحيات،

كما نحيطكم علماً بأنه من المقرر أن يعقد اليوم المفتوح للصفوف من الصف الاول وحتى الصف الحادي عشر يوم الخميس الموافق 11 فبراير 2021 ، من تمام الساعة 8:30 إلى 3:30 مساءً. عبر فرق برنامج مايكروسوفت تيمز.

وسيتم اصدار التقرير في بوابة Orison التعليمية يوم الاربعاء الموافق 10 فبراير ، 2021 بحلول الساعة 10:00 صباحاً.

سيرسل معلمين الفصل دعوة MS Teams والفترات الزمنية.

ندعوكم لاغتنام هذه الفرصة لمقابلة المعلمين ومناقشة أداء ابنك/ابنتك.

يتذكير، على المتخلفين عن دفع الرسوم القيام بدفع الرسوم للتمكن من عرض النتيجة والانضمام إلى البيت المفتوح.

يرجى الانضمام إلينا! معا يمكننا إحداث الفرق!

Regards,

*Saleema Mahmoodi*

Principal